



Venus Training and Multi-Purpose Chair

傲悦培训及多用途座椅

Fresh and Versatile Family

The Venus training and multi-purpose chair collection presents the ideal multi-use solution, combining versatility, durability and mobility. Venus meld sophisticated design and modern color palettes, to easily complement workplaces. Whether Venus chairs are in training rooms, staff pantries, cafes, leisure areas or lecturer halls, they can be easily placed together and are well-suited for any size of workspaces.

清新多样 荟萃一堂

种类繁多的傲悦培训及多用途座椅系列，为您提供了梦寐以求的多用途座椅解决方案。它荟集了多功能性、耐用性和移动性的特点。丰富多样的傲悦座椅汇聚精致细腻的设计和现代新颖的色调，轻松满足现代办公空间的需求。无论在培训室、员工茶水间、咖啡厅、休闲区域、还是演讲礼堂等办公场所，傲悦座椅都可以紧密地摆放在一起，适合大小空间，随心配搭。

Venus Training and Multi-purpose Chair: Versatile Design with Multiple Options

傲悦培训及多用途座椅：配置丰富 随心搭配



Training and Multi-purpose Chair, 4-leg, w/o or w/Armrest
培训及多用途座椅带四脚椅，不带或带扶手

Stackable training chairs save space, stacking up to 10 at a time.
可堆叠的培训椅可节省空间，每次最多可堆叠十张。



Training and Multi-purpose Chair, 4-Sled Leg, w/o or w/Armrest
培训及多用途座椅带雪橇脚，不带或带扶手

Stackable training chairs save space, stacking up to 10 at a time.
可堆叠的培训椅可节省空间，每次最多可堆叠十张。



Training Chair, Castors, Built-in Cup Holder and Storage Base Tray, w/Writing Tablet
培训座椅带移动滑轮，内置杯架及储物架，带写字板



Bar Stool, High 4-leg
吧椅带高四脚



Bar Stool, High Sled Leg
吧椅带高雪橇脚



Multi-purpose Chair, 4-star Leg, w/o or w/Armrest
多用途座椅带四星脚，不带或带扶手



Multi-purpose Chair, 5-star Leg with Castors, w/o or w/Armrest
多用途座椅带五星脚滑轮，不带或带扶手

Material Option 物料选择

Seat Fabric 座椅布料



Dark Grey (H-C02) 深灰 | Tangerine (H-C05) 柑橘 | Olive Green (H-C04) 橄榄绿 | Royal Blue (H-C03) 宝蓝 | Black (H-C01) 漆黑

Plastic Back 椅背塑料



Grey 灰色 | Black 黑色

Remark 备注：

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card of actual product sample.
颜色可能因印刷效果而出现误差，因此以色卡或真实样本为准。



Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Chongqing 重庆
Tel: (86) 23 6711 3598

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com